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Inleiding 
In het griffieplan voor dit jaar is opgenomen dat een inventarisatie wordt gemaakt in het kader 
van modernisering van de raadzaal. Aanleiding zijn de toenemende klachten over de 
verstaanbaarheid van het vergadersysteem, alsmede de toenemende storingen en 
haperingen daarin, en de verwachte wijziging van het aantal raadsleden.  
Daarnaast vangt de griffie signalen op dat de huidige inrichting en opstelling van de raadzaal 
niet voldoet aan enerzijds de duale verhoudingen zoals die sinds 2001 gelden en anderzijds 
aan de hedendaagse inzichten in het gebruik van grotere ruimten (meervoudig gebruik) en de 
(digitale en elektronische) noodzakelijke faciliteiten. 
 
Ten aanzien van de wijziging van het aantal raadsleden is op dit moment nog geen 
duidelijkheid. Er ligt in de Eerste Kamer een initiatiefvoorstel1 ter behandeling dat het aantal 
raadsleden voor een gemeente met een inwonertal tussen de 50.001 en 60.000 terugbrengt 
tot 27 leden (voor Woerden 2 zetels minder dan nu het geval is).  
Bij ongewijzigde wetgeving zal het aantal raadsleden in Woerden in 2014 uitkomen op 31 
leden (2 zetels meer). 
 
Naast het hierboven genoemde is eveneens de politieke discussie en besluitvorming inzake 
nieuw stadhuis / huisvesting organisatie relevant en de sterke wens van de griffie dat het 
vergadersysteem ten behoeve van de audioverslaglegging voorziet in automatische 
markering op sprekersniveau.  
 
Projectteam  
Ondertussen is een projectteam geformeerd, bestaande uit medewerkers van de afdelingen 
Vastgoed (facilitaire zaken) en de griffie. Daar waar nodig wordt uiteraard de kennis en kunde 
van andere afdelingen erbij betrokken. De projectleiding is (bewust) neergelegd bij Vastgoed. 
In eerste instantie was de gedachte het huidige vergadersysteem sowieso z.s.m. te 
vervangen (zo mogelijk in het zomerreces, vanwege de feit dat er dan géén vergaderingen 
zijn). Uit een globale verkenning blijkt dat rekening moet worden gehouden met een 
                                                
1 EK 33 084 
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investeringsbudget van €100.000,-. Dit betreft een draadloos (infrarood) vergadersysteem en 
is inclusief benodigde geluidsapparatuur en de connectie van het systeem met de Trouwzaal, 
de Koepel en de wandelgangen. De werkzaamheden dienen meervoudig onderhands te 
worden aanbesteed. 
 
Voorgesteld (hernieuwd) proces 
Vanwege het nieuwe Inkoopbeleid van de gemeente en nieuwe aanbestedingswetgeving 
(met daarbij de termijnen die dienen te worden gehanteerd bij een aanbesteding), is het niet 
100% te garanderen dat vervanging is het zomerreces mogelijk is.  
Daarnaast zal naar alle waarschijnlijkheid nog voor deze zomer duidelijk worden hoe de 
toekomstige huisvesting van de organisatie wordt vormgegeven (deze locatie of elders) en is 
naar verwachting kort na de zomer definitief duidelijkheid over het aantal raadsleden dat 
Woerden per 19 maart 2014 zal hebben.  
Tenslotte is in het recent uitgezette raadstevredenheidsonderzoek ook gevraagd naar de 
ervaringen van de raadsleden met de (faciliteiten) van de raadzaal.  
 
Het is wenselijk en verstandig de resultaten van het raadstevredenheidsonderzoek en de 
uitkomsten van het huisvestingsdebat en de wetgeving inzake het aantal raadsleden, 
nadrukkelijk ook in deze discussie te betrekken. 
 
Omdat er in toenemende mate storingen en haperingen aan het vergadersysteem optreden, 
zal onder regie van de afdeling Vastgoed (facilitaire zaken) op zeer korte termijn een 
algehele check van het huidige vergadersysteem plaatsvinden. Daar waar nodig worden 
zaken vervangen. Het gaat hierbij nadrukkelijk om onderhoudsreparaties, geen grote 
investeringen. Tegelijkertijd worden de oplaadpunten voor de Ipads gecontroleerd en daar 
waar nodig vervangen.  
 
Omdat het systeem inmiddels 19 jaar oud is, zit hier het risico aan vast dat het 
vergadersysteem op een gegeven moment te veel storingen en haperingen gaat vertonen, 
dat normale reparatie niet meer mogelijk is. Het is dan ook sterk aan te raden om op niet al te 
lange termijn tot vervanging van het systeem over te gaan. 
 
Scenario’s 
Daarnaast gaat het projectteam vanaf dit moment de modernisering van de raadzaal 
voorbereiden. Pas nadat er duidelijkheid is over de toekomst rondom de huisvesting én het 
aantal raadsleden dat Woerden met ingang van de komende raadsperiode zullen er meer 
concrete voorstellen worden gedaan in de vorm van enkele scenario’s. Globaal moet aan de 
volgende scenario’s worden gedacht: 
 
Scenario 1: 
Alleen het vergadersysteem en de bijbehorende geluidsinstallatie wordt vervangen. Punt van 
overweging hierbij is of álle raadszetels en collegezetels een microfoon dienen te krijgen, of 
dat kan worden volstaan met bijvoorbeeld drie algemene (interruptie)microfoons in het 
middengedeelte van de zaal, één microfoon aan een spreekgestoelte (voor de raad), één 
microfoon voor de voorzitter en één microfoon voor het (spreekgestoelte van) het college. 
 
Scenario 2: 
Omvat scenario 1 plus het aansluiten en optimaliseren / moderniseren van de 
geluidsinstallaties in de Koepel, de Trouwzaal en de wandelgangen. Tevens worden in de 
raadzaal extra schermen / beamers geplaatst, zodat van elke plek in de zaal de digitale 
vergaderingen / projecties goed en duidelijk kunnen worden gevolgd, ook vanaf de publieke 
tribune. 



   3

Scenario 3: 
Omvat twee scenario 2 en wordt uitgebreid met het veranderen van de indeling van de 
raadzaal met het (grotendeels) bestaande meubilair, met als doel de inrichting van de zaal 
beter te laten aansluiten bij het dualisme en het debat zo goed mogelijk tot zijn recht te laten 
komen. Dit is mede afhankelijk van het aantal raadsleden met ingang van de volgende 
bestuursperiode en op van de opstelling van het geluidssysteem (aantal microfoons). Te 
denken valt aan het verwijderen van de verhoging van de huidige collegetafel, het scheiden 
van de plaatsen van de voorzitter en de griffier van die van het college en het anders 
opstellen van de raadzetels. Uiteraard zijn hierin meerdere varianten denkbaar. Daarnaast 
zou bij dit scenario een solide en adequate oplaad en elektriciteitsvoorziening kunnen worden 
voor diverse (mobiele) apparatuur (Ipads, laptops, mobiele telefoons). 
 
Scenario 4:  
Omvat scenario 3, maar gaat uit van geheel nieuw meubilair en een totale upgrade van de 
(faciliteiten) de raadzaal, met als doel een geheel multifunctionele zaal te creëren, waar naast 
de raads- en commissievergaderingen ook andere bijeenkomsten kunnen worden gehouden. 
 
Uiteraard is het denkbaar dat er in elk scenario meerdere accenten aan te brengen zijn. 
 
Voorstel aan het Presidium 
1. Kennis nemen van de stand van zaken rondom de modernisering van de raadzaal en 
vervanging van het vergadersysteem inclusief de geluidsinstallatie en instemmen met het 
voorstelde proces. 
2. In de programmabegroting 2014 e.v. een budget van € 100.000,- (advies projectleider 
Vastgoed) via het juni-overleg (verzoek aan college) in de programmabegroting 2014 op te 
nemen voor modernisering van de raadzaal en vervanging van het vergadersysteem.  
3. In te stemmen met het op korte termijn controleren / verbeteren van het huidige 
vergadersysteem (louter noodzakelijke reparaties, etc.). 
4. De griffie op te dragen via het projectteam een aantal scenario’s voor te leggen inzake 
modernisering van de raadzaal en vervanging van het vergadersysteem (naar alle 
waarschijnlijkheid najaar 2013). 
 
 
 
 
 


